





「家長・童樂」計劃 EduCare Programme



為機場在職家長的子女提供 課後學習指導及照顧支援之計劃

簡介

「家長•童樂」計劃是由香港機場管理局資助,並由遊樂道教育機構合作推行。計劃除了為機場在職家長的子女(小一至小六學生)提供基本課後學習指導外,亦會關顧其個人成長以至家庭需要,提升孩子的自信心,同時減輕在職家長兼顧子女學業的壓力,建立和諧融洽的家庭關係。

對象

就讀於東涌其中一間指定小學的小一至小六學生 (其父母或法定監護人須受僱於位處香港國際機場或為 香港國際機場提供服務的公司)。

計劃特色

- 課後功課輔導及溫習支援
- 課外探索活動增廣見聞
- 家長工作坊分享育兒及教導心得

費用

每日港幣10元

申請方法

申請人可瀏覽「家長•童樂」計劃網頁了解詳情及 下載申請表格。

查詢

如有任何查詢,請致電5595-6787與本機構職員聯絡。

關於 EXTRA MILE

「EXTRA MILE里·想高飛」是香港機場管理局在2018年推展的社區投資項目。透過與香港國際機場多個業務夥伴、 非政府機構及鄰近社區合作,這個項目旨在發展及培育人 才、促進社會流動,同時推動機場和香港社會的發展。

A programme providing after-school tutorial & care support for children whose parents are employed at HKIA

Introduction

EduCare is a programme subsidized by Airport Authority Hong Kong and implemented by Playtao Education. Apart from providing after-school tutorials to students (P.1 - P.6) whose parents are employed at Hong Kong International Airport ("HKIA"), the programme also aims to look after students' all-round development and family needs which could help in boosting students' self-confidence, relieving the burden of parents in taking care of children and establishing healthier family relationships.

Target Group

P.1 – P.6 students from any one of the designated primary schools in Tung Chung (whose parents/legal guardians must be in employment with a company located/providing service at HKIA)

Programme Features

- After-school tutorial support for students
- Exposure programmes to broaden the horizon of students
- Workshops for parents on parenting skills

Fee

\$10 per day

Application Method

Applicants could visit EduCare's website for further details of the Programme and the Programme Application Form.

Enquiry

If you have any enquiries, please feel free to contact our staff at 5595-6787.

About EXTRA MILE

EXTRA MILE is a community investment project launched by Airport Authority Hong Kong in 2018. Through collaboration with Hong Kong International Airport's ("HKIA") business partners, NGOs and neighbouring communities, the project aims to develop and nurture talent, improve social mobility and drive the development of HKIA and our society.

